
P R O T O K Ó Ł
z obrad XXVI Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim odbytych w dniu 23 marca 2009 roku.

1. Otwarcia obrad XXVI Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim dokonał Przewodniczący 
Rady pan Marek Golasiński stwierdzając quorum. 
W obradach uczestniczyli wszyscy zgodnie z  załączoną  listą obecności /12 radnych/.
Radny Ryszard Szeleziński zgłosił uwagę do punktu 6 porządku obrad ze względu na rozbieżności 
w terminach realizacji zdań z planem i budżetem.
Po wskazaniu pomyłek Burmistrz poinformował, że jest to typowy błąd techniczny, który 
niezwłocznie został poprawiony. Radny Jan Karkosiński zgłosił interpelację, że w programie nie 
został ujęty punkt dot. zagospodarowania m.Brzezie.
Przewodniczący udzielił odpowiedzi, że porządek obrad został ustalony i ta kwestia może zostać 
poruszona w p-cie interpelacje i wnioski.
2.W wyniku głosowania protokół z obrad  XXV sesji Rady Miejskiej został przyjęty 12 głosami .
3.Burmistrz poinformował radnych o bieżącej informacji związanej z inwestycjami, ich 
przebiegiem i procesem realizacji.
W związku z powyższym padły pytania:
Radny Ryszard Szeleziński: co dzieje się z majątkiem po Cukrowni i czy istnieje możliwość 
poszerzenia zadania związanego z budową ścieżki w Starym Brześciu. Proponuję w ramach tego 
zadania wykonać ławki i umieścić kosze na śmieci.
Burmistrz udzielił odpowiedzi, że  na tym etapie jest to nie wykonalne. Dopiero po zakończeniu 
budowy będzie to możliwe i że na pewno zostanie ten temat rozwiązany.
W związku z Cukrownią udzielił odpowiedzi, że place zostały  zdemontowane. Do czerwca br 
będzie rozwiązana sprawa przekazania gruntów na rzecz gminy.
Radny Marek Przybysz : byłem niedawno u dyr Cukrowni i poinformowałem go o tym , że rolnicy 
nie mają szans na zakup części wyposażenia . Dyrektor obiecał podjąć takie kroku, dlatego jest 
prośba o dopilnowanie tego. 
Burmistrz: ta kwestia nie jest w naszej możliwości , ale będę miał to na uwadze.
Radny: Jan Karkosiński: co się stanie z placem przy Cukrowni, który został zdemontowany.
Burmistrz: rozebrane place będą sprzedane jako tereny przemysłowe z infrastrukturą wodną 
i kanalizacyjną.
4. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie woli współdziałania gminy z gminą 
Włocławek w realizacji zadań wychowania przedszkolnego.
Uchwałę podjęto jednogłośnie /12 osób głosowało za przyjęciem uchwały/.
5. Poddanie pod obrady projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie na rok 2009.
Skarbnik Joanna Wojtczak udzieliła wyjaśnień informując, że uległy zmianie dochody w związku 
ze zwiększeniem kwoty w wysokości 6 tys. zł na zasiłki celowe oraz 10 tys. zł – dotacja na 
zadrzewianie. W załączniku inwestycyjnym nastąpiły przesunięcia w poszczególnych paragrafach 
oraz załącznik z długami został pomniejszony o 16 tys. zł. W ramach własnych planów 
finansowych zostały dokonane przeniesienia.
Radny Marcin Jagodziński: czy w związku z wysokimi opłatami jest możliwość wyłączania światła 
o godz. 24.
Burmistrz: po ustaleniach z policją światło jest wyłączane o tej godzinie na wsiach w miastach ze 
względu na bezpieczeństwo nie.
Uchwałę podjęto jednogłośnie /12 osób głosowało za przyjęciem uchwały/.
6.Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia  i zatwierdzenia Planu Odnowy 
miejscowości Brześć Kujawski.
Uchwałę podjęto jednogłośnie /12 osób głosowało za przyjęciem uchwały/.
7. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie zabezpieczenia prawidłowej realizacji 
umowy o dofinansowanie projektu pn” Przebudowa drogi gminnej Palówka – Jaranówek „.
Uchwałę podjęto jednogłośnie /12 osób głosowało za przyjęciem uchwały/.



8. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy
Gminy Brześć Kujawski z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego
 w roku 2009”
Uchwałę podjęto jednogłośnie /12 osób głosowało za przyjęciem uchwały/.
9. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu 
profilaktyki i  rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii/.
Uchwałę podjęto jednogłośnie /12 osób głosowało za przyjęciem uchwały/.
10.Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości 
Machnacz.
Uchwałę podjęto jednogłośnie /12 osób głosowało za przyjęciem uchwały/.

11. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikat od cen ustalonych 
przy sprzedaży lokali mieszkalnych ich najemcom.
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych 1 osoba wstrzymała sie od głosu.
12. Poddanie pod obrady i głosowanie projektu uchwały w sprawie Regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków.
Sekretarz gminy udzielił wyjaśnień, że od mieszkańców napływają zapytania o dofinansowanie 
gospodarstw domowych.
Radny Ryszard Szeleziński: w razie uruchomienia dotacji co to oznacza.
Burmistrz: nigdy nie ma pewnośc, że dotacja zostanie uruchomiona, dlatego podejmowana jest 
w tej kwestii co roku odrębna uchwała.
Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 2 wstrzymało się od głosu.
13.Interpelacje i zapytania.
Radna Irena Ochocińska: przy ul.Kilińskiego w miejscu składu węglowego nagminnie występuje 
zjawisko niedopilnowanych psów. Jest to droga z której najczęściej korzystają dzieci i młodzież ze 
szkoły. Czy jest możliwość zobligowania właściciela do zamknięcia psów i zadbanie 
o bezpieczeństwo. Druga sprawa czy można zobligować właściciela posesji do uporządkowania 
terenu wokół posesji w Pikutkowie.
Radny Janusz Barański: co z przydomowymi oczyszczalniami ścieków, przy szkole w Wieńcu 
zapada się asfalt oraz proszę zobligować właściciela drogi  - ul.Jałocha w Wieńcu do wyrówniania 
asfaltu.
Radny Marcin Jagodziński: proszę o wyrównanie drogi w Kąkowej Woli.
Radny Ryszard Szeleziński: proszę o interwencje w sprawie drogi miedzy Starym Brześciem 
a Brześciem Kuj.
Teresa Roszak: były już interwencje w tej sprawie . Jeszcze musimy czekać, gdyż właściciel drogi 
musi podjąć jakieś kroki bo gwarancja na tę drogę już wyszła.
Radny Janusz Barański: jesienią poruszałem problem bałaganu na działce pana Hermana w Wieńcu. 
Czy nie ma odpowiednich środków przymusu, żeby właściciel uporządkował teren.
Burmistrz: podjęto już niejedną próbę zmuszenia właściciela posesji do uporządkowania terenu, ale 
na dzień dzisiejszy nie ma zastosowań prawnych. Będziemy robić wszystko by takie zjawiska 
likwidować.
Radny Jan Karkosiński: w najbliższym czasie będą przeprowadzane konsultacje odnośnie budowy 
autostrady, czy będzie pan w nich uczestniczył. Może zachodzi konieczność powołania specjalnego 
zespołu w tej sprawie.
Burmistrz:będę uczestniczył, a ustalenia będa na takim etapie /rozmowy z rolnikami, ochrona 
srodowisk/, że na dzień dzisiejszynie ma potrzeby powoływania takiego zespołu.

Na tym Przewodniczący zakończył obrady XXVI Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim, 
dziękując za obecność i udział w posiedzeniu.
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